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LEDENVERGADERING  
25 januari 2024  20.00 uur  Wittenhorst  Halsteren  
Aanwezig:  Eugene van den Eijnden, Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden, Marissa Zegers, Ton Manni, , Sjef Robben, Kees Rommens, Peter Tange, Wim Buijs, 
Kees Kaijser, Mark van Doorn , Cora Hoogcarspel, WillemJan Goddrie (veiliheidsmarinier), Leo Vroegop (Schoolstraat). Marieke de Jong (Schoolstraat), Jan van Meel 
(Aldi),Antoine van Reijen (belangstellende),Peter Huijsmans (Industrielaan), Jack Maas (belangstellende), Hans Korver (belangstellende) 
 
.  

Afwezig m.k.:  Marloes Roks, Wout Huijgens 

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Wijkagente stelt zich voor begin vergadering alvast voor. Eigenlijk voor 

het oostelijke deel van Halsteren, maar zolang er voor rest van 
Halsteren en Lepelstraat nog geen wijkagent is benoemd, neemt Meyke 
waar. Ze heeft net in Halsteren een succesvol programma met de jeugd 
gedaan in Halsteren. 
Voorzitter heet iedereen welkom. Aantal nieuwe gezichten, dus een 
voorstelrondje is op zijn plaats. 
 
 Welkom, even rondje voorstellen 

 

2.  Notulen ledenvergadering d.d.  
5-10-2023 

Al eerder toegezonden akkoord  

3.  Veiligheidsmarinier 
Willem-Jan Goddrie stelt zich 
voor 
 

 Veiligheidsmarinier min of meer vreemde term. Men zoekt nog naar een 
andere benaming. Houdt zich in onze gemeente vooral bezig met 
bijzondere problematiek en probeert hierin een verbindende rol te spelen 
tussen probleemveroorzaker en mogelijke oplosser. 
Momenteel redelijk op sterkte, maar er is veel verloop (geweest). 
Wordt aangestuurd door college en eigen manager. 
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Mogelijk komt ook nieuwe 
wijkagente, Meyke Pietjouw, nog 
even langs. 

Er is door gemeente iets meer geld vrijgemaakt en mogelijk komt er een 
tweede veiligheidsmarinier. 
Laatste tijd veel bezig met problemen rond GGZ, Plein 13, 
problematische personen. 
Bij bewoners is veel frustratie en men heeft het gevoel dat handhaving 
uitblijft. 
Hoe veiligheidsbeambte te bereiken? 
Dat kan via mail (w.goddrie@bergenopzoom.nl), telefoon, maar ook via 
de website van de gemeente. 
Halsterse krant springt hierop in. Mooie manier om Willem-Jan voor heel 
Halsteren te presenteren. 
 
 

4.  Post/berichten   
 
 

 

5.  Schoolstraat Vertegenwoordiging praat ons bij De werkgroep geeft aan volop in gesprek te zijn met de gemeente, met 
name wethouder Verroen. 
Er wordt nog gewerkt aan mogelijke verkeersremmende maatregelen 
om de snelheid (30 mag; 50-60 met uitschieter naar 90 gemeten) te 
beperken. Er komen smilies te staan. 
Er is aandacht gevraagd voor voldoende parkeergelegenheid en 
overzichtelijkheid van de weg. Bestrating kan ook beter en geluidsarmer. 
Aandacht voor toenemende verkeersintensiteit. Dit kan voor extra 
overlast zorgen. 
Ook bewoners van zijstraten vragen nu om mee te liften in 
aanpassingen. 
Speciaal aandacht voor Kruisberg. Is nu een onoverzichtelijke weg waar 
(te) hard wordt gereden op een zeer slecht wegdek. 
Wegdek wordt opgelapt; als grondwerken zijn afgerond kan renovatie 
van wegdek plaatsvinden. Aandacht voor fietsers en voetgangers blijft 
belangrijk. 
Eénrichtingsverkeer kan bijdragen aan veiligheid, maar dat betekent ook 
dat bijv. de Beeklaan extra belast gaat worden en ook daar spelen 
snelheid en veiligheid voor fietsers een rol. 
 
Waarschijnlijk kunnen en aantal maatregelen worden meegenomen in 
het plan “infrastructuur” Hart van Halsteren. 
Werkgroep blijft in gesprek met gemeente en Dorpsraad houdt 
problematiek onder de aandacht bij contacten met college en 
ambtenaren.  
 
Verder wordt opgemerkt dat de muren tegenover Boomwei in zeer 
slechte staat zijn. Is verantwoordelijkheid van gemeente. 
 
 

 



6.  Financiën  Dorpsraden (Halsteren en Lepelstraat) krijgen geen subsidie meer uit 
fonds “Maatschappelijke ondersteuning”. Wethouder van Aken heeft in 
een gesprek aangegeven dat college een voorstel opmaakt om de raden 
vanuit de pot “bestuur” een jaarlijkse financiële bijdrage te geven. 
We wachten even af op goedkeuring. 
 
 

 

7.  Aldi Verslag gesprek Provincie   Het bezwaar van de Dorpsraad betreffende wet Natuurbescherming 
was op advies van raadslid gericht op milieuaspecten. 
Juriste van de provincie geeft aan dat de wet Natuurbescherming zich 
uitsluitend richt op ecologische factoren.  
Dorpsraad besluit daarom om bezwaar in te trekken. 
Er ligt bij de gemeente nog een aanvraag omgevingsvergunning voor 
sloop en nieuwbouw van een supermarkt. 
Volgens de jurist van Aldi is deze aanvraag nu volledig en gaat deze 
rond op het gemeentehuis voor beoordeling. We wachten nu dus op de 
officiële publicatie. 

 

8.  Burgerparticipatie  De Dorpsraad presenteert zich 6 februari bij WijZijn.  

9.  Auvergnepolder Fietspad 
 
Verdeelstation 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Windmolens 

.geen nieuws 
 
In december is laatste bezwaar ingediend. (ca. 140 bezwaren). 
TenneT gaat voorlopig door met voorbereidingen. Raad heeft 
vastgesteld dat gebied bij Pals het meest geschikt is. Er blijft een groep 
actief om de Spie te promoten als beste bouwlocatie. Zou uiteindelijk wel 
eens een rechterlijk besluit kunnen worden. Het hele proces wordt op 
deze manier wel vertraagd, terwijl we dagelijks worden geconfronteerd 
met de problemen van een niet toereikend stroomnet. 
Er is enige discussie over transportwegen naar bouwlocatie. 
Dit is een zaak van gemeente en TenneT. Ook de gemeente Tholen zou 
hier mogelijk bij moeten worden berokken 
 
 
Aantal leden heeft presentatie in Lepelstraat bezocht. 
30 januari gaan een paar bestuursleden nogmaals om de tafel zitten met 
DR Lepelstraat en exploitant van de windmolens om zoveel mogelijk 
helderheid te krijgen over bouw, overlast, inspraak en andere zaken. 
 
Over de molens is nog weinig bekend, omdat er nog nergens zulke hoge 
molens staan. 
Er zouden inmiddels ook een aantal aanvragen liggen voor plaatsen van 
batterijen. 

 

10.  Milieuzaken havengebied  Geen opmerkingen  

11.  St.Elisabeth Verslag gesprek 23 januari Tante Louise wil een woonzorg complex bouwen op de beschikbare 
ruimte . Betaalbaar voor de kleine beurs. 
Helaas is het jongste ontwerp financieel niet haalbaar gebleken. 

 



Alles terug naar de tekentafel en nu weer wachten op nieuwe 
ontwikkelingen. In april weer een bijeenkomst . Definitieve tekening 
wordt pas eind 2024 verwacht  

12.  Bouwactiviteiten Halsteren *Ambachtsweg/Wouwseweg 
 
*Mozartstraat 
 
*hart van Halsteren 
 
 
 
 
*Woonzorgcomplex Fort Pinsenweg 

Volgende week in verkoop 
 
Uitgesteld  ca 6 weken 
 
Loopt; ontwerpfase is afgerond. Definitief ontwerp moet nog 
gepresenteerd worden. Voor alle projecten zijn plannen geaccepteerd 
door betrokkenen. Voor infrastructuur moeent nog verdere afspraken 
gemaakt worden 
. 
Grond nog vol puin. Waarschijnlijk daarom bergen zand op terrein. 
 
Over Tholenseweg lopen weer allerlei geruchten. Er zou 
overeenstemming zijn met omwonenden. Dit wordt door aanwezige 
leden tegengesproken. 

 
 
 
 

13.  Sociale Media  Geen nieuws  

14.  Braderie  Contact gezocht met Paul Schut. 
Kermis wil graag naar centrum. Principeaanvraag weggelegd bij de 
gemeente. 

 

15.  Visie buitengebied  Net openbaar gemaakt. Nog door niemand bekeken. 
Visie op langere termijn is waarschijnlijk verre van helder. 

 

16.  Rondvraag  Industrieweg 
Woningbouw komt steeds meer kant van “industrie” op. 
Dat loopt een keer spaak. Hoe moet je daar werk van maken.? 
College zou contact opnemen, dat is niet gebeurd. 
Zet problematiek even op papier voor dorpsraad. Dan neemt DRH dit 
mee naar college. (Gesprek over Schans 6)  
 
Ontwikkeling Burg. Elkhuizenlaan 
Wordt binnenkort aangepakt. Er is een plan gepresenteerd voor 
omwonenden. 
Ook de Wouwseweg wordt binnenkort aangepakt. 
Gemeente zou info-avond geven voor aanwonenden. Is tot op heden 
nog niet gebeurd. DR vraagt dit na bij gemeente. 
 
Zeebrapad in Dorpsstraat.  
Oversteken bij Vogelenzang met name voor ouderen erg lastig. 
Gevolg is wel verdwijnen van parkeerplaatsen. 

 
 
 
 
 
 

 
Volgende bestuursvergadering 15 februari  en ledenvergadering 29 februari.  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


